

《单词百科:landform是什么意思?landform怎么发音?landform的解释和用法》

英语单词landform是什么意思?landform怎么读?landform怎么发音?简答网为您整理了landform的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



landform怎么读

landform的读音:[lændf :m]

landform的意思

1、n.地形;

landform的相关词组

1、arid landform 干旱地形;

2、aeolian landform 风成地形;

landform的双语例句

1、The special landform of this harbour makes it perfect anchor ground.

这个港湾地形特殊,是绝佳的泊地.

2、Physical Features: Tableland and alpine valleys make up the main landform of the prefecture.

地理特点: 阿坝地形以高原和高山峡谷为主.

3、Taking the identity authors probe into the landform structure and its relation with airflow velocity.

以风成沙地地形的共性——同一性作为切入点,探索了风成沙地地形高长比和深长比的变化范围以及它与气流流速结构的关系.

4、Climatic Features: Climate of Aba prefecture is complex and varied for the complicated geography and landform.

气候特点: 阿坝地区的气候因为复杂的地理位置和地貌而显得复杂而多变.

5、The described the busywork method and main technique of 1 1000 digital landform survey production.

论述1 1000数字化地形测量产品作业方法与主要技术.

6、Coastal landform is changeful, much cliff, have extensive bay and beach again.

海岸地形多变, 多悬崖峭壁, 又有辽阔的海湾与沙滩.

7、Danxia landform is the continental red bed landform with escarpments.

丹霞地貌是指有陡崖的陆相红层地貌.

8、The study to tectonic landform is an analysis using integrated methods of geomorphology structural geology.

构造地貌是指由新构造运动直接形成的一种动态的、积极活跃的地貌类型.

9、Lithological character and geologic structure determine the landform pattern and its evolution in Tangshan area, Nanjing.

岩性和构造控制了南京汤山地区的地貌格局和碳酸盐岩山地岩溶地貌发育。

10、The landform of special diversity, landforms, appropriate climate and earthy condition, suit to cultivate yam.

非凡多样的地形、地貌, 适宜的气候和土质条件, 适合种植薯蓣。

11、Churchyard landform is broken, soil erosion is severe, belong to the impoverished county with certain state.

境内地形破碎, 水土流失严重, 属国家确定的贫困县。

12、Through authors numerous practical operations, the way in employing normal in landform rectification is advanced.

笔者通过大量的工作实践, 提出了用法线进行地形改正的方法。

13、Condition of special landform, grade water natural resources, suit piscatorial development.

非凡的地形、优质的水资源条件, 适合渔业的发展。

14、Wulingyuan territory developed karst landforms, quartz sandstone peak forest landform development Gap shell more rare.

武陵源境内岩溶地貌发达, 石英砂岩峰林峡壳地貌发育更为世界罕见。

15、The difference is mainly in the tone not in the drainage pattern or landform.

所不同的主要在色调, 而不在于水系型式或地形。

16、Landform of this paragraphs of surface is complex, construction difficulty is great, the demand is high.

该段路面地形复杂, 施工难度大, 要求高。

17、The tourism value of the plateau landform has not been recognized before.

以往对这种地质遗迹资源的旅游价值认识不足。

18、The hilltop ecological effect of Danxia Landform generated by the distinct physiognomy and topography was investigated.

首次探讨了丹霞地貌山顶生态效应现象,揭示特殊的地貌、形态所产生的特殊生态现象.

以上是简答网为您整理的landform怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于landform的

用法、landform的释义、landfo

rm的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/landform>

